

## 第十二週 學校聯絡事項

1. 請家長填寫上學期家長意見調查表, 填完請交給各班老師或交到辦公室(#703)。
2. 演講比賽辦法請至[學校網頁最新消息](#)查看。**演講比賽日期: 1/13/24**, 報名時間: 12/2-12/17, [報名表請點此](#)。
3. 團體卡拉OK歌唱比賽: 以班級為單位報名, 有興趣參加的班級請於 **12/2 前**提供伴奏歌曲 YouTube 連結, 以便確認。12/17/2023 報名截止。請至學校網頁查看[比賽辦法](#) & [報名表](#)。
4. **本週學校活動**
  - 補拍班級照: 請登記補拍班級照的老師及同學穿戴整齊出席。
  - 扯鈴社團本期最後一次上課。時間/地點 8:45-09:15AM@ 學校中庭草地。活動結束後, 請家長陪同小朋友進教室。
  - 家長會舉辦冬至搓湯圓活動, 全校班級將按排定時間參加。
5. **近期學校活動**(參考學校全年行事曆)
  - 12月9日: 班級內說故事比賽, 學生商店。
  - 12月16日: 期末考
6. **家長會事項**
  - PTA: 請填寫第一學期至2023年12月16日 [家長志工服務表](#) & 第二學期 2024年1月6日至5月11日 [家長志工服務表](#)。
7. **社區活動:**
  - 舞象基金會免費課程:【故事、敘事, 與解讀生命----生命的潛在影響力】講者: 李崇建&甘耀明。12/6 (WED)19:30 - 21:30 聖地牙哥台灣中心 7838 Wilkerson Ct, San Diego, CA 92111. [課程說明及報名連結](#)請按此。
  - [2024年海外青年英語服務營](#)報名即日起可至[僑務活動報名](#)系統報名, 2024年3月10日截止報名。活動期間: 自2024年7月6日至8月2日。

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_

**Week 12: Weekly Bulletin**

1. Please fill out the 2023-24 1st semester parent survey form and return it to school office (#703) or your class teacher.
2. The Speech Contest and Impromptu Speech Contest registration has started, please visit the [school website](#) for details. **Speech Contest date 1/13/24**, registration date 12/2-17, registration link: <https://forms.gle/q5UQGdoCc5tWBW6N7>
3. Group Karaoke singing contest registration started now. Please **submit your choice of song by 12/2**, either fill out the [registration form](#) or email to <[Contests@sdcca-nccs.org](mailto:Contests@sdcca-nccs.org)>. The deadline to register is 12/17/2023. [Contest Rules](#) & [Registration Form](#). All classes are welcome to register.
4. **This Week's Events**
  - Class picture make-up day - Please dress accordingly.
  - The Chinese yo-yo club's last class for the session. Meeting time/location: 8:45 ~ 9:15 am @ BMMS courtyard. Parents, please accompany your kid to the classroom after the yo-yo club.
  - PTA hosts the winter solstice glutinous rice ball making activity.
5. **Upcoming Events**
  - 12/9 In-class story-telling contest and student store.
  - 12/16 Final Exam
6. **PTA Announcements**
  - Please sign up for the [available shift](#) through December 2023.
  - The second semester 1/6/2024 - 5/11/2024 [sign up sheet](#) is available.
7. **SD Community Events**
  - [Dancing With The Elephant Foundation](#) free event: "Story, narrative, and interpretation of life - the potential influence of life" ☆ Presented by Li Chongjian & Gan Yaoming.  
12/6 (WED)19:30 - 21:30 at San Diego Taiwan Center, 7838 Wilkerson Ct, San Diego, CA 92111  
✓ [Click here for event details and Registration Form:](#)
  - [English Teaching Volunteer Service Program for Overseas Youth 2024](#)  
Sign up via [Overseas Community Affairs Council, Republic Of China \(Taiwan\)](#).  
Registration is open till March 17, 2024 (GMT+8). The program will be held from July 6 to August 2, 2024.

學生姓名 (Student Name): \_\_\_\_\_ 家長簽名 (Parent Signature): \_\_\_\_\_